
1 (2) 
 

 
 

Styrelsemöte 2023-06-14 
 

 

 
Närvarande ledamöter: Göran Abel, Ulf Lindahl, Pelle Molin, Kicki Lindström (fr.o.m. § 4) och 
Magnus Selling 
Tid och plats: 18:00-20:00 i HOK-stugan 

 
1. Mötet öppnas 
Ordförande Göran Abel förklarade mötet öppnat. 
 

2. Godkännande av dagordning 
Ärendelistan godkändes. 
 

3. Protokolljusterare 
Magnus Selling valdes till justerare för mötet. 
 

4. Föregående mötesprotokoll 
Protokollet från styrelsemötet 2023-05-15 gicks igenom. Magnus S övertar ansvaret för kontakter 
med kartgruppen. I övrigt ingen särskild notering från förra protokollet. 
 

5. Ekonomisk rapport 
Milersättning för bil 
Ändrat belopp för milersättning för bil diskuterades. Att höjningen ska följa statlig norm föreslogs. 
 
Styrelsen beslutade att 
statlig norm för milersättning bör skrivas in i policydokumentet ”Regler för avgifter och 
ersättningar”. Det dokumentet tas upp för diskussion vid nästa styrelsemöte. 
 

6. Rapporter från RF/SISU, SOFT, styrelse/kommittéer/verksamhetsområden 
Egen tävling Finsvik lördag 27 maj 
Det mesta fungerade som planerat. 
 
Tävlingsresa Alfta-Ösa 3-6 juni 
Rolig orienteringshelg. Bra väder. Mycket bad. 
 
Breddläger ÅOF i Härnösand 17-18 juni 
Planeringen har varit intensiv och läget är under kontroll. 
 
Inlämnad ansökan till Hemab för underhåll Härnö Trail Kidz 
Medel á 7.000 kr är sökt och godkänt för underhållsarbete. Göran A kontrollerar med Sandra 
Sjölander vem som har det formella ansvaret för banan. 
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Trivsel/servering ansvarig samordnare 
Inget nytt har tillkommit sedan sist, men frågan är under utredning. 
 

7. Inkomna ärenden för behandling 
Strandens dag 
Inför denna aktivitet, 16-17 sep, kan idrottsföreningar ansökan om att medverka för en ersättning á 
5000 kr. Björn L ges uppdrag att skicka in ansökan för HOK´s räkning. 
 
USM 
Diskussion kring hur HOK vill göra med det förväntade ekonomiska överskottet från tävlingarna. Vi 
behöver ta reda på hur stort överskott som kan förväntas för att ta ställning. Att medel ska utveckla 
och stärka ungdomsverksamhet är självklart, men frågan är om/hur det kan specificeras ytterligare. 
Fortsatt dialog med Anna Memmi behövs. 
 
Härnön runt 
Cykelklubben arrangerar 30 juli en motionstävling med Vårdkasen som start- och målområde. 
 

8. Nyhetsbrev 
SOFT 
Prenumeration på dessa nyhetsbrev rekommenderas. 
 
SISU 
Kommunikationslyftet är ett nytt erbjudande från SISU, med inriktning mot extern kommunikation. 
Inspirationshelg på Hallstaberget erbjuds, tillsammans med andra teman. 
 
HOK´s nyhetsbrev 
Nyhetsbrev från HOK är på gång ut före sommaren. Diskussion med Kicki Engström förs för att 
samordna vad som skrivs på hemsidan resp. i nyhetsbrevet. 
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor fanns att notera. 
 

10. Förberedelser och ärenden till nästa möte 
Till nästa styrelsemöte läser alla igenom dokumentet ”Regler för avgifter och ersättningar”. 
 

11. Nästa möte 
Nästa styrelsemöte är onsdag 23 aug kl 18-20 i HOK-stugan. 
 

12. Mötet avslutas 
Ordförande Göran Abel förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
_______________________ _______________________ ________________________ 
Ulf Lindahl   Göran Abel   Magnus Selling 
sekreterare   ordförande    justerare 


